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ПИТАНЕ 

           От Борислав Костов, общински съветник от ПП „Възраждане” в  Общински съвет – Шумен 

Относно: Състояние и ремонт на улица „Колю Фичето“ в гр. Шумен 

 

УВАЖАЕМИ Г-Н ХРИСТОВ, 

Улица „Колю Фичето“ в гр. Шумен е една от улиците в града в най-лошо състояние. Улицата е 
тясна, липсват тротоари, асфалтовата настилка силно компроментирана вследствие на множество 
прокопавания от страна на ВиК и газоснабдителното дружество и некачественото възстановяване след тях, 
и по причина, че цялостно преасфалтиране на улицата не е извършвано от десетилетия. Сериозен проблем 
за безопасното преминаване са и съоръженията на ВиК инфраструктурата – пропаднали или опасно 
стърчащи над нивото на повредената асфалтова настилка шахти, които представляват опасност за 
преминаващите автомобили или причиняват сериозни повреди по тях. 

Почистваща техника на фирмата за поддържане на чистотата по тази улица НЕ минава, улицата не 
е измивана от над 10 години, в резултат на което въздухът е с изключително висока запрашеност, а в 
дъждовно време – покрита с кал. 

Около жилищните блокове по тази улица има големи, необлагородени и неподдържани зелени и 
тревни площи, които имат нужда от редовно косене и обработка против кърлежи. 

  



 

 

 

Във връзка с гореописаните пробеми, предизвикващи недоволството на живеещите на 
тази улица, бих желал да задам от тяхно име и получа отговори на следните 

Въпроси: 

1. Доколкото ми е известно, улицата НЕ е включена в плановете и проектите на общината за 
ремонти и рехабилитация през текущата календарна година. Какви са плановете на община 
Шумен за сериозен и пълномащабен ремонт на тази улица и кога се очаква да бъдат 
реализирани? 

2. При положение, че няма да бъде извършван такъв ремонт през настоящата година, 
предвижда ли община Шумен да бъде направен ПОНЕ авариен ремонт – „изкърпване“ и 
частични ремонти на най-компроментираните и опасни за движение участъци от 
асфалтовата настилка? 

3. Предвижда ли се поне едно измиване на улицата през тази календарна година, и по 
принцип – измиване ежегодно с вода, което да намали високата запрашеност, и регулярно 
косене около жилищните блокове, тъй като досега това се правеше изключително рядко, 
защото, по думите на самите служители, извършващи косенето „...не им било възлагано“? 
 

 
 
 
 

        15.04.2024 г.                                          С уважение: Борислав Костов     ……………………. 

 

 

                                                

 

 

 


